
Zápis ze schůzky komise pro doktorská studia 14.6.2023 15:00 

Přítomni: prof. Šlamberová, Dr. Fontana, Dr. Sychra, Dr. Melenovský, Mgr. Heniková, Dr. 
Sulženko, Dr. Krajčová 

Online: Dr. Kieslich, Dr. Štěrba 

1) Úvodní představení programu a nových členů 
2) Evaulační dotazník - dr. Sychra 

o Pracovní skupina: Sychra, Grygarová, Melenovský 
o Zařazení připomínek všech členů komise, do stávajícího formátu bylo přidáno 

několika nových otázek a podotázek 
o Výsledná forma: elektronicky, anonymní, dobrovolné  
o Deadline pro vyplnění studenty: polovina září 
o Přes léto opakovaně připomínkové emaily  
o Úkoly 

 Dr. Sychra – finalizace posledních připomínek, převedení do 
elektronického formátu (s dr. Kostrhunem) 

 Prof. Šlamberová - rozeslání dotazníků, připomínkové e-maily v 
průběhu léta 

3) Informace z výjezdního zasedání vedení fakulty 
o Koncept tutorů pro doktorandy 1. ročníku  

 Ekvivalent tutorů ve VŠEOB 
o Juniorní tutoři (vybraní aktivní starší studenti stejných oborových rad)- 

aktivně zkontaktují studenty 1. ročníku 
o Seniorní tutoři (vybraní aktivní školitelé) - k řešení závažnějších potíží 
o Report studentů 1. ročníku – v dikci oborových rad  

 Cílem je představit práci v uplynulém roce  
o Vademecum PhD. Studenta 3.LF 

 Panuje shoda na vhodnosti připravit manuál pro zájemce o PhD. 
Studium / nové i stávající studenty obsahující praktické informace ke 
studiu  

• Obsahem by byla např. osnova studia a důležitými deadliny, ale 
i informace o chodu fakulty, důležité kontakty atd. (na způsob 
Vademeca pro student VŠEOB) 

• Mgr. Heniková již nachytala osnovu tohoto materiálu 
o Úkoly 

 Prof. Šlamberová připraví seznam aktivních studentů dle jednotlivých 
oborových rad, ze kterých by vzniklo jádro juniorských tutorů 

 Mgr. Heniková + spol. - kompletace Vademeca pro PhD. Studenty – 
deadline do 31.8.2023 

4) Příprava opatření děkana 
o Zastropování počtu vedených kvalifikačních prací 

 Návrh MŠMT a NAÚ - PhD. 5 
 3.LF připravuje opatření - Bc. Do 10, Mgr. -?, PhD. do 5 

5) Pracovní verze Standardu školitele  
o Předloženo Studentskou komorou Rady vysokých škol RVŠ - čekáme na 

postoj od UK 



o Obecně panuje shoda, vyčkáme schválení UK 
6) Vývoj novely ZoVŠ 

 Nyní není jasná definitivní podoba novela a zdali bude vůbec 
schválená 

 Dr. Fontana navrhuje pozitivní změny, které lze bez novely v průběhu 
podzimu i přesto realizovat. Avšak nejsme schopni navýšení stipendií 
na 1,2 minimálního úvazku beze změny zákona 

• Různé  
o Bez připomínek  

Sepsal Dr. Melenovský, připomínky Dr. Sychra  

Schválila prof. Šlamberová 

 

 

 

 


